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Protokół nr 151/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 30 września 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

       

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

3. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

        Ledóchowskiej w Komornikach 

4. Pani Barbara Puchała   - dyrektor Poradni Psychologiczno- 

        Pedagogicznej w Wieluniu 

5. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

6. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  

7. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 19.09.2022 r.  

8. Zapoznanie z pismem z dnia 22.09.2022 r. Dyrektora Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach w sprawie utworzenia drugiej 

placówki opiekuńczo-wychowawczej w tym samym budynku w celu zmniejszenia 

kosztu utrzymania wychowanka.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie Stypendium Powiatu Wieluńskiego 

dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania Instytucji 

Koordynującej, Koordynatora współpracy międzysektorowej, Koordynatora 

realizacji zadania w Instytucji Koordynującej oraz Koordynatorów ds. badań  

na poziomie Powiatu Wieluńskiego w celu realizacji zadania pn.: organizacja  

i realizacja „Projektu innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny 

funkcjonalnej”. 

11. Rozpatrzenie wniosku radnego Sejmiku Województwa Łódzkiego Pana Edwarda 

Kiedosa w sprawie wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 4521E w m. Załęcze Małe.  
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12. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Dąbrowa Pana Ryszarda Budzyny w sprawie 

wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4508E 

w m. Dąbrowa ul. Wolności.  

13. Wydanie wstępnej opinii do przedstawionych wariantów przebiegu obwodnicy  

dla zadania „Budowa obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45”. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wprowadzenia 

wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania niewywiązywaniu się  

z obowiązku przekazywania informacji o schematach podatkowych (MDR)  

w Starostwie Powiatowym w Wieluniu oraz jednostkach organizacyjnych Powiatu.  

19. Sprawy bieżące. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie CLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. Poinformował, że nie będzie uczestniczył w posesyjnym Zarządzie 

Powiatu z tego powodu, że o godzinie 10:00 musi wyjechać do pana wojewody z panią 

inspektor nadzoru budowlanego. Nieobecny Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że przekaże 

panu wicestaroście wszystkie dokumenty odnośnie punktu pn. „Sprawy bieżące”. 

Powiedział, że będą rozpatrywać 3 punkty związane z pismami, które wpłynęły  

do Zarządu Powiatu w Wieluniu o wsparcie finansowe wydarzeń, które planują 

wykonać: od MLKS-u, od pana                                    i od MKS-u Wieluń. Następnie 

powiedział, że chciałby wprowadzić, jako punkt czwarty dzisiejszego porządku obrad 

materiał pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach.”. Dodał, że jest to związane  

z tą sytuacją, która ma miejsce w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach. Powiedział, że kolejne punkty zmieniają numerację o jeden wyżej. 

Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem punktu do porządku obrad w takiej kolejności jak 

zaproponował. 

 

 

 

 

 



5 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wprowadził 

do porządku obrad punkt pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyznaczenia nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach”, jako 

punkt 4 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny: Pan Łukasz Dybka – członek 

Zarządu). 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz 

Dybka).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 19.09.2022 r.  

9. Zapoznanie z pismem z dnia 22.09.2022 r. Dyrektora Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach w sprawie utworzenia drugiej 

placówki opiekuńczo-wychowawczej w tym samym budynku w celu zmniejszenia 

kosztu utrzymania wychowanka.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie Stypendium Powiatu Wieluńskiego 

dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania Instytucji 

Koordynującej, Koordynatora współpracy międzysektorowej, Koordynatora 

realizacji zadania w Instytucji Koordynującej oraz Koordynatorów ds. badań  

na poziomie Powiatu Wieluńskiego w celu realizacji zadania pn.: organizacja  

i realizacja „Projektu innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny 

funkcjonalnej”. 

12. Rozpatrzenie wniosku radnego Sejmiku Województwa Łódzkiego Pana Edwarda 

Kiedosa w sprawie wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 4521E w m. Załęcze Małe.  

13. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Dąbrowa Pana Ryszarda Budzyny w sprawie 

wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4508E 

w m. Dąbrowa ul. Wolności.  

14. Wydanie wstępnej opinii do przedstawionych wariantów przebiegu obwodnicy  

dla zadania „Budowa obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45”. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 
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17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wprowadzenia 

wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania niewywiązywaniu się  

z obowiązku przekazywania informacji o schematach podatkowych (MDR)  

w Starostwie Powiatowym w Wieluniu oraz jednostkach organizacyjnych Powiatu.  

20. Sprawy bieżące. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie CLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Do posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu dołączył Pan Łukasz Dybka  

– członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5-osobowym 

składzie. 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w spawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania. Udzielił głosu pani Małgorzacie Zygmunt – zastępcy naczelnika Wydziału 

Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował i dodał, 

że ta uchwała jest dzisiaj konieczna do podjęcia ze względu na to, że pan dyrektor 

od dnia dzisiejszego przebywa na zaległym urlopie, który mu przysługuje i musi go 

wykorzystać, będzie nieobecny do 17. października . Dodał, że trudno przewidzieć  
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jakie będą dalsze kroki pana dyrektora. Zapytał, czy są pytania w tym temacie. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 975/22 w sprawie wyznaczenia nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas 

nieobecności Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach – dot. wyznaczenia z dniem 01.10.2022 r. Pani Barbary Mazur 

nauczyciela zatrudnionego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 975/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik, aby poinformowała strony o podjętej uchwale.  

 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że autopoprawki zostały zaopiniowane przez komisję i zostały przekazane radnym  

na sesję. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 976/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 976/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest ”za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 977/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2022-2033 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 977/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie 

formalne - jeżeli Komisja Budżetu zaopiniowała autopoprawkę to zgłaszają na sesji 

autopoprawkę, czy zgłaszają projekt z autopoprawką. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że projekt 

z autopoprawką. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pyta jak  

to formalnie wygląda, czy nie powinien starosta przedstawić na początku sesji, że była 

autopoprawka, skoro Komisja Budżetu zaopiniowała.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że można 

wspomnieć. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że w trakcie 

rozpatrywania.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wszyscy 

wiedzą, z czym to jest związane. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że chodzi o samo 

uruchomienie pożyczki w roku 2023. Pożyczka została zaciągnięta, ponieważ umowa 

już jest podpisana. Natomiast uruchomienie tej pożyczki będzie w roku 2023, deficyt 

też w 2023.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 978/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 978/22 stanowi załącznik do protokołu 



11 
 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu Powiatu 

w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3-osobowym. 

Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu i Pan Łukasz Dybka 

– członek Zarządu. Obradom przewodniczy Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta 

wieluński. 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 19.09.2022 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pani dyrektor 

przedłożyła uchwały. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w jednej uchwale jest, 

że SP ZOZ wyraża zgodę dla samych siebie. Powiedział, że jest to uchwała Nr 27/2022 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wynajmu nieruchomości będącej  w użytkowaniu 

SP ZOZ w Wieluniu innym podmiotom zewnętrznym oraz osobom fizycznym. Odczytał 

fragment uchwały: „Zaopiniować pozytywnie wniosek dotyczący wynajmu 

nieruchomości będącej w użytkowaniu SP ZOZ w Wieluniu innym podmiotom 

zewnętrznym oraz osobom fizycznym”. Powiedział, że w uzasadnieniu jest, że SP ZOZ 

zgłosił się do konkursu dot. programu rehabilitacji, a zgoda na wynajem pomieszczeń 

jest jednym z wymaganych dokumentów. Zapytał, czy SP ZOZ sam sobie wynajmuje, 

czy jak to jest.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że może jakiś 

podmiot wejdzie na tę rehabilitację. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że to SP ZOZ 

przystąpił do konkursu i odczytał: „wynajem pomieszczeń będących w użytkowaniu 

SP ZOZ w cenie 30 zł do 3 osób oraz 78 zł do 20 osób na potrzeby realizacji (…)”. 

Dodał, że jakby była pani dyrektor, to by się zapytał, bo jego zdaniem jest  

to bezsensowne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że informacja 

została przez Zarząd przyjęta. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 19.09.2022 r.    

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9 

Zapoznanie z pismem z dnia 22.09.2022 r. Dyrektora Domu Dziecka                                      

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach w sprawie utworzenia drugiej 

placówki opiekuńczo-wychowawczej w tym samym budynku w celu 

zmniejszenia kosztu utrzymania wychowanka. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pismo 

generalnie potwierdza to, o czym mówili już wielokrotnie, że nie ma możliwości drugiej 

placówki w tym samym budynku. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy czytał dalej.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie będą mogli 

tworzyć nowych, ale mogą przenieść do nowego budynku tylko jak będą budować, 

to potraktują to jako przeniesienie do nowego budynku, a nie tworzenie nowego domu. 

Dodał, że tak to rozumie. Dopowiedział, że teraz można utworzyć nowy, jeżeli są jakieś 

szczególne warunki, a później w ogóle nie będzie można, ale zawsze będzie można 

przenieść. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Katarzynę 

Olejnik – dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach 

i powiedział, że zapoznali się z pismem. Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać 

do tego pisma.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że myśli, że nie, wszystko jest jasne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś z członków 

Zarządu ma pytanie. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 22.09.2022 r. 

Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach w sprawie 

utworzenia drugiej placówki opiekuńczo-wychowawczej w tym samym budynku w celu 

zmniejszenia kosztu utrzymania wychowanka.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej do oceny wniosków o przyznanie Stypendium Powiatu 

Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wnioski 

spływają. Została przygotowana uchwała. Dodał, że w składzie mają swojego 

przedstawiciela – pana Jakuba Jurdzińskiego. Otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie zmieniają 

składu. Dodał, że taki jaki był. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie 

w przedmiotowej sprawie i zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 979/22 w sprawie powołania Komisji Stypendialnej do oceny wniosków 

o przyznanie Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów 

i absolwentów (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler i Pan 

Łukasz Dybka). 

 Uchwała Nr 979/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania Instytucji 

Koordynującej, Koordynatora współpracy międzysektorowej, Koordynatora 

realizacji zadania w Instytucji Koordynującej oraz Koordynatorów ds. badań na 

poziomie Powiatu Wieluńskiego w celu realizacji zadania pn.: organizacja  

i realizacja „Projektu innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny 

funkcjonalnej”. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Barbarę 

Puchałę - dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. Powiedział, 

że mają przygotowaną uchwałę. Zapytał panią dyrektor, czy chciałaby coś dodać 

w tym temacie. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś z członków 

Zarządu ma pytanie do pani dyrektor albo do pani naczelnik. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 980/22 w sprawie wskazania Instytucji Koordynującej, Koordynatora współpracy 

międzysektorowej, Koordynatora realizacji zadania w Instytucji Koordynującej oraz 

Koordynatorów ds. badań na poziomie Powiatu Wieluńskiego w celu realizacji zadania 

pn.: organizacja i realizacja „Projektu innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny 

funkcjonalnej” (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler i Pan 

Łukasz Dybka). 

 Uchwała Nr 980/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor 

i powiedział, że życzą powodzenia w realizacji projektu. 

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie wniosku radnego Sejmiku Województwa Łódzkiego Pana Edwarda 

Kiedosa w sprawie wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 4521E w m. Załęcze Małe. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że otrzymali 

pismo pana Edwarda Kiedosa. Powitał pana Bartłomieja Panka – kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg i pana Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg. Zaproponował, aby zostawić sprawę w toku i wrócić do tematu przy 

konstrukcji budżetu na 2023 rok. Zapytał, czy wszyscy się zgadzają. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że ma pytanie, jaki jest 

koszt tej dokumentacji. Zapytał, czy 180 tys. zł brutto. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wszyscy się 

zgadzają, więc zostawiają sprawę w toku do czasu konstrukcji budżetu.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy 

pn. „Rozpatrzenie wniosku radnego Sejmiku Województwa Łódzkiego Pana Edwarda 

Kiedosa w sprawie wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 4521E w m. Załęcze Małe” w toku i jednocześnie zdecydował,  

że powróci do rozpatrzenia przedmiotowego wniosku przy konstruowaniu projektu 

budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2023. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Dąbrowa Pana Ryszarda Budzyny w sprawie 

wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4508E 

w m. Dąbrowa ul. Wolności. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to jest ta droga 

w kierunku Kurowa. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o ul. Wolności. 

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że na Kurów. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że jest  

to kolejny wniosek. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że proponuje 

podobne rozwiązanie.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest 7 kilometrów. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że 2,5 kilometra, bo to ma być do tego kanału krzyworzeckiego. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował zostawienie 

tego do czasu projektowania budżetu na rok 2023.  Zapytał, czy wszyscy się zgadzają. 

Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy                                 

pn. „Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Dąbrowa Pana Ryszarda Budzyny w sprawie 

wykonania dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4508E                      

w m. Dąbrowa ul. Wolności” w toku i jednocześnie zdecydował, że  powróci 

do rozpatrzenia przedmiotowego wniosku przy konstruowaniu projektu budżetu 

powiatu wieluńskiego na rok 2023. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Wydanie wstępnej opinii do przedstawionych wariantów przebiegu obwodnicy  

dla zadania „Budowa obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45”. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mają 

przedstawione warianty, aby można się było zapoznać. Zapytał, czy to pismo, które 

mają tutaj przedłożone, to już zostało wysłane. 

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że nie. Dodał, że załączył również pismo, które było napisane już 

wcześniej, bodajże we wrześniu 2021 i było w tym temacie, ponieważ odnoszą się 

do tego pisma w swoim piśmie.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił 3 minuty przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu Powiatu 

po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 3-osobowym. Nieobecny Pan Marek 

Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu i Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że proponuje 

ponowić informacje, które napisali w ubiegłym roku, że ich zdaniem najlepszym 

i najlepiej akceptowalnym społecznie wariantem jest korytarz drugi koloru fioletowego, 

a w żadnym wypadku nieakceptowalnym jest wariant trzeci koloru żółtego. Ponadto 

też ponawiają prośbę, aby zaplanować możliwość połączenia drogi krajowej nr 43 

z drogą wojewódzką nr 486 w kierunku Działoszyna. Zapytał, kto z członków Zarządu 

jest „za” takim przygotowaniem odpowiedzi.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi informującej, że Zarząd podtrzymuje swoje stanowisko 

wyrażone w piśmie z dnia 27.09.2021 r. znak: KD.7126.167.2021, że najlepszym 

i jedynym akceptowalnym społecznie wariantem przebiegu trasy obwodnicy Wielunia 

jest wariant nr 2 oznaczony kolorem fioletowym, a w żadnym wypadku 

nieakceptowalny jest wariant nr 3 oznaczony kolorem żółtym. Ponadto Zarząd Powiatu 

ponawia prośbę, aby zaplanować możliwość połączenia drogi krajowej Nr 43 z drogą 

wojewódzką nr 486 w kierunku Działoszyna (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecni: Pan Marek Kieler i Pan Łukasz Dybka).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że prosi 

kierownika Powiatowego Zarządu Dróg i naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu 

i Dróg o przygotowanie odpowiedzi. 

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 981/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler i Pan Łukasz Dybka). 

 Uchwała Nr 981/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

  

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

 

 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

   

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 982/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecni: Pan Marek Kieler i Pan Łukasz Dybka). 

 Uchwała Nr 982/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 983/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler i Pan Łukasz Dybka). 

 Uchwała Nr 983/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że niniejszą 

uchwałą dokonuje się zmianę w planie dochodów i wydatków budżetu, w związku 

z decyzjami Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że zawsze na koniec 

kwartału dokonują jednego ścisłego planu na zadania zlecone przez Łódzki Urząd 

Wojewódzki.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 984/22 w sprawie zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2022 (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler 

i Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 984/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wprowadzenia 

wewnętrznej procedury w zakresie przeciwdziałania niewywiązywaniu się  

z obowiązku przekazywania informacji o schematach podatkowych (MDR)  

w Starostwie Powiatowym w Wieluniu oraz jednostkach organizacyjnych 

Powiatu.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana skarbnika 

o wprowadzenie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o raportowanie korzyści 

płynących z zawartych umów - komu ma to być raportowane, czy wyżej? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, wyżej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy inspekcji skarbowej, 

czy administracji skarbowej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej (RIO). 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie do RIO. 

Dodał, że do Krajowej Administracji Skarbowej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w tej 

procedurze zobowiązują kilka osób do pewnych działań związanych z weryfikacją 

przychodów finansowych. Zapytał, czy te osoby są przygotowane do zadań, którymi 

ich obarczą. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że kazał pani 

naczelnik spróbować zorganizować szkolenie dla wszystkich jednostek powiatowych 

i takie szkolenie chcieliby przeprowadzić już w listopadzie dla kierownictwa  

i dla księgowych. Podkreślił, że będzie ono przeprowadzone. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował i zapytał,  

czy ktoś z członków Zarządu ma jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 985/22 w sprawie wprowadzenia wewnętrznej procedury w zakresie 

przeciwdziałania niewywiązywaniu się z obowiązku przekazywania informacji 

o schematach podatkowych (MDR) w Starostwie Powiatowym w Wieluniu oraz 

jednostkach organizacyjnych Powiatu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan 

Marek Kieler i Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 985/22 stanowi załącznik do protokołu 

 

 

 

Pkt 20 

Sprawy bieżące. 

 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu kierownikowi 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu panu Bartłomiejowi Pankowi. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że muszą 

wysłać pismo do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi. Odczytał, że jest to pismo z dnia 

30.09.2022 r. znak: KD.7126.235.2022, skierowane do Urzędu Marszałkowskiego 

w Łodzi Departament Rolnictwa i Ochrony Środowiska dotyczące prośby powiatu 

wieluńskiego o rozwiązanie umowy nr 138/RR/2022 z dnia 28.06.2022 r. w sprawie 

dotacji ze środków budżetu Województwa Łódzkiego pochodzących z tytułu 

wyłączenia gruntów z produkcji rolniczej na zadanie pn. „Remont drogi powiatowej 

Nr 4502E Wiktorów-Naramice”. Dodał, że jest to o tyle szkoda, ponieważ dostali 

ostatnio również pismo z Urzędu Marszałkowskiego o możliwości zwiększenia 

tej dotacji, którą dostali. Najprawdopodobniej kwota byłaby podwojona, ponieważ mieli 

jeszcze wolne środki i chcieli im je przeznaczyć, ale wiedzą, że nie dojdzie do tego 

remontu, ponieważ nie doszli do porozumienia z Wójtem Gminy Biała, bo nie chciał 

dołożyć im tych środków. Dodał, że ten odcinek drogi jest już wciągnięty w ten nowy 

wniosek, który złożyli w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wtedy będzie sam 

Wiktorów. 
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 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że nie. 

To jest odcinek 1,5 km między Wiktorowem a Naramicami. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to był sam ten 

Wiktorów. Dodał, że tam były dwa: Wiktorów i Wiktorów – Naramice. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że złożyli 

na Wiktorów- Naramice. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że szkoda. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że po raz 

pierwszy oddają. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że szkoda  

nie szkoda, bo tam dostaną 80%, a tutaj 20%, więc jest różnica we wkładzie własnym. 

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy oni zaczęli Wiktorów 

– Naramice. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że ten odcinek. 

Dodał, że dziękuje za przedstawienie i takie pismo zostanie wystosowane przez 

Zarząd. Dodał, że w punkcie „Sprawy bieżące” mają jeszcze 3 pisma dotyczące 

wsparcia sportowców, a mianowicie: 

1)  Rozpatrzenie pisma z dnia 28.09.2022 r. Międzygminnego Ludowego Klubu 

Sportowego Wieluń o pomoc w sfinansowaniu zakupu 15 szt. ocieplanych rajtuz 

kolarskich z wkładką ochronną dla zawodników Klubu; 

2) Rozpatrzenie pisma z dnia 26.09.2022 r. Pana            o wsparcie  

w zakupie sprzętu sportowego potrzebnego do przygotowań do mistrzostw 

świata, które odbędą się w marcu 2023 r.;  

3) Rozpatrzenie pisma z dnia 22.09.2022 r. MKS Wieluń o wsparcie działalności  

– współorganizację Turnieju Piłki Ręcznej Oldbojów Wieluń 2022. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zastanawia się 

nad tym panem biegaczem. Powiedział, że to jest indywidualna osoba. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy tak można.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można mu coś 

kupić. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jak jedna osoba się 

zgłosi i dostanie, to później będą mieć kolejkę sportowców, którzy będą ubiegali się 

o środki.  
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 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tak, ale z drugiej 

strony ten pan ma osiągnięcia tylko jest pytanie, czy mogą tak dać osobie prywatnej. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że mogą pewnie coś 

kupić.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że widzi w jednym 

zapisie, że jeżeli coś kupić, to kupić z logiem powiatu i przekazać. Tak sobie myśli, 

jedynie jest taka możliwość. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest o wsparcie 

w zakupie sprzętu sportowego potrzebnego do przygotowań. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że pieniędzy mu 

nie mogą dać. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że trzeba mu kupić 

jakieś buty, koszulki. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że on kiedyś 

przekazał szczegółowo. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, ile 3 tys. zł? 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. Udzielił 

głosu panu skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że każdy może się 

zgłosić i każdy, kto się zgłosi ma swoje racje. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że jeśli chodzi o Klub 

to mają już praktykę. Zapytał panią naczelnik Zygmunt, czy w przypadku takich 

sportowców indywidualnych można wspierać ich w jakiś sposób. 

   Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że indywidualnych nigdy, bo w zasadzie jest 

to sprzeczne z ustawą o finansach publicznych. Dodała, że mają opracowany projekt 

takiego właśnie programu wsparcia w obszarze artystycznym i w obszarze sportowym 

i kulturalnym w zakresie klubów i w zakresie indywidualnych osób, które mają jakieś 

szczególne osiągnięcia w tych obszarach, ale tego programu jeszcze jako takiego  

nie ma. Powiedziała, że w ramach takiego programu jest taka opcja przewidywana 

i jest możliwa, ale tylko w ramach takiego programu i w ramach pieniędzy, które będą 

zabezpieczone w budżecie. Dopowiedziała, że dzisiaj właśnie napisali pismo do pana 

skarbnika o zabezpieczenie takiej puli właśnie na to dofinansowanie. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie wie, 

czy jak kupią te rakietki, czy rękawki i naszyją herb powiatu, to mogą mu je przekazać. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że w ramach 

promocji.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w ramach promocji 

zabezpieczali wtedy 120 tys. zł, tak na początku w budżecie było przewidziane. 

Przypomniał, że dali wtedy na ten konkurs, tych ofert było 23 po 4 tys. zł.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to było 

zrealizowane już bezpośrednio w tym.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że wie, ale została 

teoretycznie jakaś tam kwota z tego zaplanowanego. Zapytał, czy to w ramach tego.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że wie, bo pytali też dzisiaj o środki jakie zostały 

na promocję i tam jest jakieś 50 tys. zł, ale to o czym mówi pan Wojcieszak, to jest 

jakby w innej kategorii. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czyli w konkursie ofert  

to co innego.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła. Dodała, że to zależy od decyzji Zarządu.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jest mnóstwo osób, 

które są uzdolnione i mają sukcesy, więc każdy będzie mógł napisać takie pismo.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że uważa, że jeżeli jest 

coś, co pojawiło się nagle i naprawdę robi wrażenie, to trzeba w to pójść, bo może 

jeszcze więcej się rozwinąć. Zaznaczył, że takie jest jego zdanie, a nie „gasić  

i podcinać komuś nogi”. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przedstawił propozycje  

i poprosił o wypowiedzenie się. Zaproponował dla MLKS-u zakupić 15 szt. ocieplanych 

rajtuz kolarskich, a dla tego pana i Oldbojów po 1 tys. zł na zakup, czy tych nagród 

turniejowych, a panu biegaczowi sprzęt. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jeżeli te pieniądze będą 

w użyciu, jeżeli jeszcze są, bo jak nie, to będzie trzeba zwiększyć w budżecie te środki. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy z promocji nie można.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w promocji jest 

wszystko i dożynki, i różne rzeczy. Jeżeli tam jest jeszcze na planie, to tak.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że jeśli  

są to zakupić, a jeśli nie ma, to na kolejnej sesji zwiększyć. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zapytała, czy mówią o przekazaniu pieniędzy dla tego pana.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że nie, zakup  

dla niego. Dopowiedział, że trzeba się z nim skontaktować, powie pewnie, co mu 

potrzeba ze sprzętu. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że rozumie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że mówił, że jakieś 

rajtuzy ocieplane, czy jakieś skarpety. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy tym Oldbojom też 

1 tys. zł. Dodał, że jeżeli robią jakąś imprezę, czy turniej, to może trochę więcej,  

tak mu się wydaje.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaka jest propozycja. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że nie wie, nie ma 

rozeznania w organizacji czegoś takiego, nie wie jak to wygląda. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ufundowanie 

pucharów, upominków rzeczowych dla wyróżniających się zawodników, wynajęcie hali 

i usługi gastronomiczne. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poinformował, że byłby bardziej 

za tym mistrzem świata, ewentualnie za tymi kolarzami. Natomiast zostawia to panom 

do decyzji. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jest za Oldbojami.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaka jest propozycja. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaproponował, aby dać im  

po 1,5 tys. zł, po 500 zł chociaż więcej. Odnośnie biegacza i sprzętu to nie wie,  

jak to wygląda, co można mu kupić. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że biegacz jest 

sam, a ich jest więcej, więc odnośnie biegacza niech będzie 1 tys. zł, a oni 1,5 tys. zł  

i komplet tych 15 rajtuz ocieplanych. Zapytał, kto jest „za” takim rozpatrzeniem tych 

trzech spraw, żeby odnośnie pana biegacza przeznaczyć 1 tys. zł na zakup sprzętu, 

dla MKS-u Wieluń zakupić rzeczy potrzebne na turniej, który odbędzie się  
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22. października i dla MLKS-u zakupić 15 szt. ocieplanych rajtuz kolarskich z wkładką 

ochronną.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję o: 

Ad. 1) zakupie 15 szt. ocieplanych rajtuz kolarskich z wkładką ochronną 

dla zawodników Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego Wieluń; 

Ad. 2) zakupie sprzętu sportowego za kwotę 1 000 zł;  

Ad. 3) zakupie rzeczy potrzebnych na Turniej Piłki Ręcznej Oldbojów Wieluń 2022, 

który odbędzie się w dniu 22.10.2022 r. za kwotę 1 500 zł (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler i Pan Łukasz Dybka). 

 Materiały w ww. sprawach stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Wolne wnioski. 

 

 Na CLI posiedzeniu Zarząd Powiatu wolne wnioski nie były zgłoszone. 

 

 

 

Pkt 22 

Zamknięcie CLI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CLI posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


